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Interpelacja w sprawie przywrócenia oświetlenia przy ul. Sądowej. 
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W 2012 r. w związku z rozpoczęciem przebudowy bu\lynku (kamienicy) przy ul. Sądowej 6 

na potrzeby hotelu (obecny Hotel ,,Wieniawski") tymczasowo zdemontowano z elewacji znajdujący 

się tam punkt świetlny nr 2 w postaci wysięgnika wraz z oprawą oświetleniową, 

Zarząd Dróg i Mostów w Lublinie wydając warunki dla prowadzenia tej inwestycji 

zobowiązał inwestora do odtworzenia ww. latarni po zakończeniu prowadzonych przez niego w tym 

miejscu prac budowlanych. Inwestor co prawda odtworzy! przy skrzynce przyłączeniowej przyłącze 

z bezpiecznikiem dla tej lawrni, jec�tak do dnia dzisiejszego nie odtworzy! samej latarni, choć od 

czasu zakm\czenia inwesrycji minęło już ponad 5 lat. 

Należy podkreślić, że brak punktu świerlnego nr 2 na ul. Sądowej niesie ze sobą bardzo 

poważne negatywne konsekwencje, także z uwagi na bezpieczeństwo, ponieważ punkt ren 

odpowiada za oświetlenie J/3 ul. S,1dowej (newralgiczny odcinek stanowiący dojście do m. in. 

Urzędu Skarbowego), w tym jej skrzyżowania z ul. Hipoteczną (obecnie pozostaje ono całkowicie 

zaciemnione). 

Proszę o kontakt w tej sprawie przez ZDiM z inwestorem i przypomnienie mu o obowiązku 

odtworzenia przedmiotowego punktu świetlnego. W odpowiedzi proszę o wskazanie w jakim 

terminie latarnia w tym miejscu zostanie ostatecznie przywrócona. 
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